



## GRG 5-0-0



GRG 5-0-0 promotes an improved turf response, during stressful environmental conditions, without impacting established nitrogen programs. GRG 5-0-0 boasts a special formulation that mixes easily with other lawn inputs. With a moderate amount of nitrogen, GRG 5-0-0 allows turf to maintain a green, healthy appearance, while enabling lawn care professionals to make just one pass on the day of application.

- **Non-Burning\***- Will not burn turf.\*
- **Boosts Plant Color and Absorption**- Improves foliar absorption resulting in better plant colour amid stressful environmental conditions.
- **Versatile**- Offers application flexibility with various, common turf care inputs.
- **Delivers a Balanced Amount of Nitrogen**- Provides a moderate supply of nitrogen.

GRG 5-0-0 is designed for use on lawns and professional turf.

\*When Used as Directed.



## GRG 5-0-0

### Maintain the Green, Pristine Appearance of Your Turf.

**Application:**

Apply GRG 5-0-0 as needed throughout the growing season.

Please read and follow the directions for use, as listed on the product label.



GRG 6-1-1 is a trademark of Green Rhino Group, LLC.  
© Green Rhino Group, LLC.

# GRG 5-0-0™

## FOR PROFESSIONAL USE ONLY

GRG 5-0-0 is a specialty fertilizer formulated for use on lawns or professional turf. Use when a positive greening response is desired – without overloading nitrogen in an established granular fertility program.

## POUR USAGE PROFESSIONNEL SEULEMENT

GRG 5-0-0 est un fertilisant formulé spécialement pour les pelouses et les gazons professionnels. Utilisez lorsqu'un verdissement visible est souhaité – sans susciter de surcharge en azote dans un programme de fertilisation granulaire établi.

# 5-0-0

**Net Contents:**  
**946 L**  
**(1,035 Kg)**

**Contenu net:**  
**946 L**  
**(1,035 Kg)**

### Guaranteed Minimum Analysis

Total Nitrogen (N) ..... 5%  
Available Phosphoric Acid (P<sub>2</sub>O<sub>5</sub>) ..... 0%  
Soluble Potash (K<sub>2</sub>O) ..... 0%

### Analyse minimale garantie

Azote total (N) ..... 5%  
Phosphate disponible (P<sub>2</sub>O<sub>5</sub>) ..... 0%  
Potasse soluble (K<sub>2</sub>O) ..... 0%

### STORAGE AND HANDLING:

Store at room temperature, out of direct sunlight and not accessible to children or pets.

### ALWAYS SHAKE, STIR OR AGITATE BEFORE USE:

Always add this product last to a spray tank containing the required amount of water for the treatment area.

### DIRECTIONS FOR USE:

Apply 223 mL of GRG 5-0-0 per 100m<sup>2</sup> of turf. Make applications when turf is actively growing. When tank-mixing with other lawn care inputs, ensure the tank mix partner is fully in solution, and then add GRG 5-0-0 to the tank last. Make subsequent applications with a minimum of 3 weeks between applications, making no more than 4 applications per season.

### ENTREPOSAGE ET MANUTENTION:

Conserver à la température ambiante, à l'abri du soleil direct et hors de portée des enfants et des animaux.

### TOUJOURS SECOUER, AGITER OU MÉLANGER AVANT L'UTILISATION:

Toujours ajouter ce produit en dernier dans un mélange en cuve contenant la quantité d'eau requise pour la surface à traiter.

### MODE D'EMPLOI:

Appliquer 223 mL GRG 5-0-0 sur 100 m<sup>2</sup> de gazon. Faire les applications lorsque le gazon est en croissance active. Lorsque ce produit est mélangé à d'autres produits pour l'entretien du gazon, s'assurer que les autres produits soient entièrement dissous, puis ajouter GRG 5-0-0 en dernier dans la cuve. Effectuer les applications subséquentes en respectant un intervalle d'au moins 3 semaines entre les traitements, sans dépasser 4 applications par saison.

Manufactured for/Fabriqué pour:  
Green Rhino Group, LLC  
One New Hampshire Avenue,  
Suite 125  
Portsmouth, NH 03801  
603-570-4803



™GRG 5-0-0 is a trade-mark of Green Rhino Group, LLC/GRG 5-0-0 est use marque de commerce de Green Rhino Group, LLC.

# GRG 5-0-0™

## FOR PROFESSIONAL USE ONLY

GRG 5-0-0 is a specialty fertilizer formulated for use on lawns or professional turf. Use when a positive greening response is desired – without overloading nitrogen in an established granular fertility program.

## POUR USAGE PROFESSIONNEL SEULEMENT

GRG 5-0-0 est un fertilisant formulé spécialement pour les pelouses et les gazons professionnels. Utilisez lorsqu'un verdissement visible est souhaité – sans susciter de surcharge en azote dans un programme de fertilisation granulaire établi.

# 5-0-0

**Net Contents:**  
**2 x 9.46 L (20.70 Kg)**

**Contenu net:**  
**2 x 9.46 L (20.70 Kg)**

### Guaranteed Minimum Analysis

Total Nitrogen (N) ..... 5%  
Available Phosphoric Acid (P<sub>2</sub>O<sub>5</sub>) ..... 0%  
Soluble Potash (K<sub>2</sub>O) ..... 0%

### STORAGE AND HANDLING:

Store at room temperature, out of direct sunlight and not accessible to children or pets.

### ALWAYS SHAKE, STIR OR AGITATE BEFORE USE:

Always add this product last to a spray tank containing the required amount of water for the treatment area.

### DIRECTIONS FOR USE:

Apply 223 mL of GRG 5-0-0 per 100m<sup>2</sup> of turf. Make applications when turf is actively growing. When tank-mixing with other lawn care inputs, ensure the tank mix partner is fully in solution, and then add GRG 5-0-0 to the tank last. Make subsequent applications with a minimum of 3 weeks between applications, making no more than 4 applications per season.

Manufactured for/Fabriqué pour:  
Green Rhino Group, LLC  
One New Hampshire Avenue,  
Suite 125  
Portsmouth, NH 03801  
603-570-4803

### Analyse minimale garantie

Azote total (N) ..... 5%  
Phosphate disponible (P<sub>2</sub>O<sub>5</sub>) ..... 0%  
Potasse soluble (K<sub>2</sub>O) ..... 0%

### ENTREPOSAGE ET MANUTENTION:

Conserver à la température ambiante, à l'abri du soleil direct et hors de portée des enfants et des animaux.

### TOUJOURS SECOUER, AGITER OU MÉLANGER AVANT L'UTILISATION:

Toujours ajouter ce produit en dernier dans un mélange en cuve contenant la quantité d'eau requise pour la surface à traiter.

### MODE D'EMPLOI:

Appliquer 223 mL GRG 5-0-0 sur 100 m<sup>2</sup> de gazon. Faire les applications lorsque le gazon est en croissance active. Lorsque ce produit est mélangé à d'autres produits pour l'entretien du gazon, s'assurer que les autres produits soient entièrement dissous, puis ajouter GRG 5-0-0 en dernier dans la cuve. Effectuer les applications subséquentes en respectant un intervalle d'au moins 3 semaines entre les traitements, sans dépasser 4 applications par saison.



™ GRG 5-0-0 is a trade-mark of Green Rhino Group, LLC/GRG 5-0-0 est use marque de commerce de Green Rhino Group, LLC.

